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POSTPENSJONISTENE I GUDBRANDSDAL 
avdeling av Postens Pensjonistforbund 

 
PROTOKOLL 

fra årsmøtet 14. februar 2019 
 
 

Møtested: Hafjell Hotel & Apartments AS 
Tid:  kl. 11.00 
Til stede :    48  medlemmer pluss professor Bjarne Jensen 
 
 
Saksliste: 

1. Åpning og konstituering 
2. Valg av møteleder, sekretær og to til å underskrive Protokollen 
3. Årsberetning for 2018 
4. Revidert regnskap avsluttet pr 31.12.2018 
5. Arbeidsplan for året 2019 
6. Innkomne forslag 
7. Budsjett for 2019 
8. Valg av styre m.m. 

 
Utenom årsmøtet 

Bjarne Jensen, tidligere rådmann i Bergen og Kristiansand, nå professor i 
økonomi ved Høgskolen i Hedmark  holdt et interessant foredrag der han 
bl.a. mente at ordet eldrebølge er et forferdelig ord. Til slutt var det 
utlodning og bevertning. 

  
1. Åpning og konstituering 

Leder Leif Bredli åpnet møtet og ønsket alle vel møtt. Han gledet seg over det store 
frammøte.48 medlemmer. 
Det var ingen merknader til innkallingen og sakslista ble enstemmig godkjent. 

 
2. Valg av møteleder, sekretær og to til å underskrive Protokollen 

Det ble fremsatt forslag på Leif Bredli som møteleder og Kjell Myhr som sekretær.  
Til å underskrive Protokollen ble Sigrun Sanden og Jostein Hegge valgt. 
Valgene ble enstemmig bifalt. 
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3. Årsberetning for 2018 

Tre medlemmer er falt bort i perioden.  Det er Mary S. Bakken, Fåvang, Ragnhild Bakke, 
Otta, K irsten Larsen, Vinstra og Hans Voldbakken, Lillehammer.  
Disse ble minnet med ett minutts stillhet.  
Ved nyttår var vi 223 medlemmer. 
 
Årsberetningen fortalte om et svært så aktivt år. Oppslutning om tilbudene har vært gode.  
Det var en førjulstur til Kiel med hele 40 deltagere. Også denne gang med et miniseminar 
på båten før den forlot Oslo. Forbundets nestleder Laurentse Foss orienterte fra 
landsstyrets arbeid. 
Kaffetreffene går sin gang, hver 14. dag på  Lillehammer. Månedlig i Midtdalen  og i 
Norddalen. 
Det er holdt ett medlemsmøte for hele avdelingen. Det ble holdt på Ringebu hvor vi 
hadde besøk av Forbundets nye leder Kjellaug Kristiansen Jota. Mjøsavdelingenes 
fellesmøte og felles styremøte ble arrangert av Gudbrandsdal avdeling. Fellessamlingen 
var på Maihaugen i Lillehammer og styremøtet i Fylkeshuset i Lillehammer. Før jul var 
42 ”postdøler” på handletur til Charlottenberg. 
Årsberetningen som var sendt ut til de påmeldte på forhånd ble enstemmig godkjent. 

 
4. Revidert regnskap avsluttet pr 31.12.2018 

Økonomiansvarlig la fram et revidert regnskap som viste et større underskudd.  Bingo- og 
Grasrotandelen gir de største inntektene. Det blir store tall i regnskapet og det kan nevnes 
at vel 57.000 kroner er sponset tilbake til medlemmene i form av tilskudd til turer og 
lignende. Årets underskudd skyldes i  hovedsak anskaffelse av datamaskin og ny 
laserskriver 
Dette var nødvendige anskaffelser som ikke var budsjettert. Leif Bredli takket 
økonomiansvarlig Ola Hovdhaugen for et oversiktlig og  ryddig regnskap. 
Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

  
5. Arbeidsplan for året 2019 

Styret presenterte en omfattende og ambisiøs handlingsplan for 2019. 
Det skal kontinuerlig søkes etter ekstra inntektsmuligheter og verve nye medlemmer.  
Om informasjon sies det at en fortsatt vil søke å utgi avdelingens medlemsblad 
”Postdølen” hver måned da dette ses på som en viktig informasjonskanal i vårt store 
område. Vi vil også arbeide for å lage en elektronisk utgave av ”Postdølen” i PDF format 
som et supplement til papirutgaven. Samt ta i bruk gode rutiner for elektronisk 
kommunikasjon. En tur til Ålesund er bestemt til 12. - 14. juni. 
Vestoppland avdeling har invitert til fellesmøtet på Gjøvik den 5. juni. 
Avdelingene rundt Mjøsa fortsetter med sine egne ”langturer”. Vår tur blir en tur med 
Hurtigruta med avreise den 14. april.. 
Ellers legges det opp til aktiviteter stort sett etter samme lest som tidligere. I tillegg ble 
det lagt fram planer både for 2020 og 2021. Hovedsakelig for å kunne planlegge turer i 
godt tid. I den forbindelse ble medlemmene oppfordret til å prioritere turer og andre 
ønsker for de neste årene. Resultatet blir behandlet i et senere styremøte. 
Den framlagte plan ble enstemmig godkjent. 

  
6. Innkomne forslag 

Det var ingen forslag til behandling. 
 
7. Budsjett for 2019 

Etter harde prioriteringer er håpet fremdeles å kunne sponse et betydelig beløp tilbake til 
medlemmene i for av tilskudd til turer og lignende. Fremdeles er bingo og grasrotandelen 
gode inntektskilder. 
Budsjettet for 2019  som ble lagt fram viser et underskudd på kr. 2.500.-  
Terje Svensrud og Sigrun Sanden hadde ordet til budsjettforslaget. 
Ved avstemningen ble budsjettforslaget for 2019 enstemmig godkjent... 
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8. Valg av styre m.m: 
 

Ikke alle var på valg i år, og de som var på valg tok gjenvalg eller det ble valgt nye personer. 
Hans Strand presenterte valgkomiteens innstilling.  
Etter valget er styret og øvrige verv besatt slik. (Alle valg var enstemmig) 
 
Styret: 

 

Leder:   Leif Bredli   ( gjenvalgt for 2 år ) 
Nestleder:  Bjørn Magne Ødegård ( ikke på valg ) 
Økonomiansv: Ola Hovdhaugen  ( ikke på valg )  
Sekretær:  Kjell Myhr   (gjenvalgt for 2 år) 
Styremedlem:  Tor Berntsen   (gjenvalgt for 2 år) 
1.varamedl.:  Sigrunn Bredli             ( ikke på valg ) 
2. varamedl.:  Inger Åse Marstein  ( gjenv. for 2 år ) 
 
 
Revisorer: Ola Engen   ( ikke på valg ) 

   Knut Messenlien  (gjenvalgt for 2 år) 
 Vararevisor: Odd Berntsen   (gjenvalgt for 2 år) 
 
 

 
Rodekontakter:     
 
Norddalen:    Oddrun Storødegård     ( gjenvalgt for 1 år ) 

Midtdalen:    Tor Berntsen                ( gjenvalgt for 1 år ) 

Sørdalen:      Bjørn Magne Ødegård     (gjenvalgt for 1 år ) 
 

 
 
 

  
Valgkomité: (Nominert av Styret og valgt for 1 år.) 
  
Hans Strand, leder   
Mary Engen 
Vigdis Ødegård   

  
  
    9. Avslutning: 
    

Jostein Hegge takket og sa seg vel tilfreds med de tillitsvalgtes arbeid. Han oppfordret til 
applaus til disse. 
Leif Bredli takket for fornyet tillit og rettet en stor takk til medlemmene for den gode 
oppslutning om avdelingen og om dagens årsmøte. Han takket og overrakte blomster til 
Hele Rønningen som gikk ut av valgkomiteen etter flere år som medlem. 
Møtet ble hevet kl 12.20. 

 
 
 
 
 
 



 4 
   10.    Utenom årsmøtet: 

Pensjonistforbundets generalsekretær Harald Olimb Norman hadde tilsagt sitt nærvær, 
men måtte melde avbud på grunn av sykdom På meget kort varsel fikk vi besøk av  
Bjarne Jensen, professor i økonomi ved Høgskolen i Hedmark Han holdt et meget 
interessant foredrag der han sa at betegnelsen eldrebølgen er et forferdelig ord og 
betegnet det som en pest og en plage. Om pensjonsreformen sa han at der vil det ikke 
spares noe før etter 2030. Om Posten sa han at han var sjokkert over at Postbanken ble 
solgt ut av Posten. Hadde de hatt den ville de hatt overskudd i dag. Til slutt sa Jensen at 
vi kan avblåse det at ”eldrebølgen” ødelegger samfunnet  

   
   

 
   11.   Utlodning og bevertning: 
            Medlemmene og avdelingen hadde fremskaffet utrolig mange og flotte gevinster som ble       
            loddet ut  Dette resulterte i en pen pengesum til kassa. 
            Før møtet ble det servert kaffe, rundstykker og frukt. 
            Etter møtet ble det servert varm mat og dessert. 
             
             Lillehammer 16. februar 2019 
 
  
 
            ____________________                                                                __________________ 
             Leif Bredli                        Kjell Myhr 
              leder                    sekretær 

 
 

 
Årsmøtevalgt til å underskrive protokollen: 

 
                    
 
            --------------------------------------------                          ------------------------------------- 
            Sigrun Sanden  Jostein Hegge 


